

**Archived:** Thursday, December 3, 2020 2:07:51 PM

**From:** Grassy Mountain (IAAC/AEIC)

**Sent:** Thursday, December 3, 2020 1:32:50 PM

**To:** Grassy Mountain (IAAC/AEIC)

**Cc:** Grassy Mountain (IAAC/AEIC)

**Subject:** Update regarding the Grassy Mountain Coal Project // Mise à jour concernant le projet de mine de charbon Grassy Mountain

**Sensitivity:** Normal

---

*(Le français suit)*

Dear Participants,

The Joint Review Panel has now completed the oral portion of the public hearing. Members of the public are welcome to review the public hearing, held from October 27, 2020 to December 2, 2020, on YouTube at the following link:

- <https://www.iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/136469> (CIAR #655)

Benga Mining Limited, the proponent, has submitted a response to Undertakings #27 and #28. The submission can be viewed at the following link:

- <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/137087> (CIAR #945)

### ***Next steps in the environmental assessment***

The Joint Review Panel Agreement outlines the Terms of Reference and the steps for the environmental assessment process, and can be viewed at the following link: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/126400> (CIAR #80). The Joint Review Panel has concluded Stage 1 – Review of the Environmental Impact Assessment (EIA) report and Supplemental Information. The Joint Review Panel is completing Stage 2 – Conduct of a public hearing. The Joint Review Panel will move to Stage 3 – Preparation of a report and submission to the Federal Minister of Environment.

A summary that provides internet links to the main documents associated with the environmental assessment can be accessed at the following link: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p80101/125996E.pdf> (CIAR #97).

Participants are encouraged to check the Registry regularly to review documents related to the environmental assessment of the Project by the Joint Review Panel.

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to [IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca).

Sincerely,  
Panel Secretariat  
Grassy Mountain Coal Project  
Impact Assessment Agency of Canada  
22nd Floor, 160 Elgin St. Ottawa ON K1A 0H3  
Telephone (Toll-free): 1-866-582-1884  
[IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca)

---

Chers participants,

La commission d'examen conjoint a complété la portion orale de l'audience publique. Le public peut revoir l'audience publique, tenue du 27 octobre 2020 au 2 décembre 2020, sur YouTube au lien suivant (*en anglais seulement*) :

- <https://www.iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/136469?culture=fr-CA> (RCÉI #655)

Benga Mining Limited, le promoteur, a soumis une réponse aux engagements numéros 27 et 28. La soumission peut être consultée au lien suivant (*en anglais seulement*) :

- <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/137087> (RCÉI #945)

### ***Étapes suivantes pour l'évaluation environnementale***

L'entente concernant la constitution de la commission d'examen conjoint décrit le mandat de la commission et les étapes du processus d'évaluation environnementale, et peut être consultée au lien suivant: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/126400?culture=fr-CA> (RCÉI #80). La commission d'examen conjoint a conclu l'Étape 1 – Examen du rapport d'étude d'impact environnemental (EIE) et des renseignements supplémentaires. La commission termine l'Étape 2 - Tenue d'une audience publique, tel que décrit dans l'avis public d'audience. La commission d'examen conjoint passera à l'Étape 3 – Rapport de la commission d'examen conjoint et soumission au ministre fédéral de l'environnement.

Une fiche de renseignements incluant les liens Internet aux documents principaux en lien à l'évaluation environnementale peut être consultée au lien suivant : <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p80101/125996E.pdf> (RCÉI #97).

Les participants sont invités à consulter le registre régulièrement pour les plus récents documents portant sur l'évaluation environnementale du projet par la commission.

Veillez noter que vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l'évaluation environnementale du Projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale, prière d'envoyer un message à [IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca).

Sincèrement,

Secrétariat de la commission

Projet de mine de charbon Grassy Mountain

Agence d'évaluation d'impact du Canada

22e étage, 160, rue Elgin, Ottawa ON K1A 0H3

Téléphone (sans frais): 1-866-582-1884

[IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca)